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Pan
Tomasz Grochowski
Radny
Rady Miasta Kalisza

                                                  
Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie wspólnych spotkań kaliskich rad osiedlowych, 
uprzejmie informuję, że zarówno ja, jak i moi współpracownicy, mamy stały kontakt 
z przedstawicielami wszystkich jednostek pomocniczych funkcjonujących na terenie 
miasta Kalisza. Ponadto często przedstawiciele Urzędu Miasta Kalisza oraz podległych 
jednostek organizacyjnych biorą udział w spotkaniach rad osiedlowych, na które są 
zapraszani.

Jednocześnie chciałbym podkreślić, że nie stronię od indywidualnych spotkań 
z przedstawicielami jednostek pomocniczych, znam różnorodne problemy, z którymi mierzą 
się rady i reprezentowani przez nich mieszkańcy, dlatego uważam, że nie ma potrzeby 
organizacji wspólnych spotkań.

Specyfika miasta Kalisza jest nietypowa, wśród jednostek pomocniczych znajdują się 
osiedla i sołectwa, stąd zapraszam ich przedstawicieli na odrębne spotkania poświęcone 
określonej przez nich tematyce.                                                                                             

        Z wyrazami szacunku 
    Prezydent Miasta Kalisza

/…/
        Krystian Kinastowski




